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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 16 DE MAIG DE 2011 
 
A Bellaterra, a les 12:05 hores del dia 16 de maig de 2011, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l'assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
Aluja París, Maria Pilar 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé Garcia, Jordi 
Caelles Vidal, Gerard 
Calero García, Miguel 
Esquerda Canals, Gisela 
Fernández Gallegos, Maria Rosario 
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Gunsé Forcadell, Benet 
Hervàs Sánchez, José Pablo 
Hidalgo Pareja, Juan 
Itarte Fresquet, Emili 
Llagostera Casas, Montserrat 
López Zúñiga, Rubén 
Luquín Fernández, Marina 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Martí  Clua, Joaquím 
Martín Flix, Marta 
Martínez Ramírez, Paz 
Masip Argilaga, Anna 

Mora Fernández, Francisco 
Moraira Reina, Trinidad 
Ninyerola, Miquel, en lloc de Noel Xamena 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Pérez Obiol, Ramon 
Plana Coll, Maria 
Ponte Marull, Inmaculada 
Poschenrieder Wiens, Charlotte  
Raba Sánchez, Marina 
Rodrigo Domínguez, Anselm 
Roure Nolla, Joan M. 
Sebastián Pérez, Rosa Maria  
Sors Villanueva, Iolanda 
Subirà i de Galdàcano, Maria Eulàlia 
Valle Lozano, Kevin 
Velázquez, M. Antònia , en lloc de Ricard 
Marcos 
Vendrell Roca, Josep 
Xamena López, Noel 

 

 
Excusen assistència: 

Benet Català, Jordi 
Montpeyó Garcia-Moreno, David 
Nogués Bara, Victòria 

 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, essent les 12:05 h, amb el 
següent ordre del dia: 
 

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior. 
2. Informe de l'Equip Deganal 
3. Aprovació, si s'escau, de la Normativa d'Avaluació de la Facultat. 
4. Modificació, si s'escau, dels terminis d'elaboració de les guies docents 
5. Aprovació, si s'escau, del calendari de matriculació 
6. Afers de tràmit 
7. Torn obert de paraules 
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1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S'aprova l'acta per assentiment. 
 
2.- Informació de l’Equip Deganal 
 
Informe del Degà 
 
El degà passa a informar a la Junta sobre diversos temes: 
 

Situació econòmica  

- S'està a l'espera de l'aprovació dels pressupostos per part de la Generalitat de 
Catalunya. Tanmateix, les darreres informacions parlen d'una retallada de 40 M € 
de cara al curs 2011-2012, que s'acabaran de concretar un cop aprovats els 
esmentats pressupostos, tot i que en el primer semestre la UAB ha rebut 14 M € 
menys que en el corresponent al curs passat. En aquest sentit, el degà informa que 
les universitats catalanes estan mirant de fer pressió política per a suavitzar les 
retallades.  

- El degà informa que la retallada s'aplicarà mantinguda l'any vinent i el següent i 
que l’assignació a les universitats potser començarà a pujar d'aquí a 2 anys i 
informa que les universitats volen intentar que la retallada es reparteixi entre tota la 
legislatura en lloc de concentrar-la en un període curt d’anys com es pretén 
actualment. 

- El degà també informa que han començat les tasques d'elaboració d'un pla de 
sostenibilitat de la UAB. Juntament amb això, explica que fa uns 10 dies es van 
distribuir als Departaments fulls d'anàlisi de professorat en funció de les necessitats 
docents d'implementació dels graus i que aquests fulls es troben en fase de revisió. 

 

Dia de la Família 

- Celebrat el dissabte dia 14 de maig. Enguany han participat al voltant de 160 
famílies. 

 

Xerrades sobre eines per a buscar feina 

- S'han realitzat a la Facultat de Biociències en col·laboració amb Treball Campus. 
Adreçada principalment als alumnes de 4rt. de llicenciatura, hi ha hagut una 
assistència d'uns 45 alumnes, menor que l'esperada. El degà recorda que el proper 
dimecres 18 de maig se celebrarà una nova xerrada sobre sortides professionals i 
invita assistir-hi també als alumnes de Grau. 
 

Joc de Rol dintre de la Facultat 

- El degà informa que el joc de rol ja s'ha acabat i agraeix als estudiants la seva bona 
voluntat i responsabilitat en posar solució al problema. 
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Torn de paraules 

Obert un breu torn de paraules, els representants dels alumnes demanen com es 
justificarà la retallada i el degà passa a explicar les 4 partides pressupostàries on es pot 
repercutir alhora que explica el full de càlcul que s'ha fet arribar als departaments i la 
classificació d'aquests en excedentaris i deficitaris, tot explicant que aquest full 
s'aplicarà definitivament quan s'aprovin els pressupostos de la Generalitat. També 
explica que hi ha un pla de mesures de ralentització i un pla de sostenibilitat en espera 
de ser aprovats per l'Equip de Govern. 

No hi ha més paraules. 

 

3.- Aprovació, si s'escau, de la Normativa d'Avaluació de la Facultat. 
 

El degà explica la gestació de la normativa com a conseqüència de l’aprovació de la 
normativa general de la UAB aquest passat febrer, la qual obliga a crear comissions 
d’avaluació en les Facultats. Com a conseqüència, s’ha generat un esborrany que recull 
les pautes a seguir i serveix com a marc de referència. Aquest esborrany ha passat un 
procés d’explicació i debat en el que han participat la Comissió d’Avaluació de la 
Facultat, els Coordinadors de Titulació, els Directors de Departament, els Caps 
d’Unitats i els representants dels estudiants (claustrals, delegats de classe i representants 
a la Junta de Facultat). Un cop consensuat es presenta a l’aprovació en Junta Permanent. 

Obert un torn de paraules, l’alumne Rubén López Zúñiga, en representació dels 
alumnes vol fer constar que consideren que aquesta normativa és bona, justa i equitativa 
i que deixa palès el que ja s’estava fent fins ara. 

Sense mes intervencions, la normativa s’aprova per assentiment. 

 
4.- Modificació, si s'escau, dels terminis d'elaboració de les guies docents 
  

El degà explica que els terminis previstos no s’han pogut acomplir perquè els 
aplicatius no han estat llestos fins l’abril en comptes del mes de febrer en que estava 
previst. D’aquesta forma, es proposa un canvi de dates per coherència amb el que es va 
aprovar a la Junta Permanent del passat 3 de febrer. L’única variació que s’introdueix és 
l’allargament dels terminis fins al 23 de juny i l’ajornament de la junta permanent fins al 
juliol, per tal d’aprovar el Pla Docent i les Guies. 

En el torn de paraules obert a continuació, la Dra. Charlotte Poschenrieder pegunta si 
aquest calendari també és d’aplicació als màsters i el degà li respon que no s’aplica en 
aquest cas. 

Tot seguit s’enceta una petita discussió en la que els diferents coordinadors de 
docència expliquen les dificultats que comporta l’aplicatiu i donen algunes indicacions 
útils sobre la forma de treballar amb ell. La Dra. Montserrat Llagostera aprofita per a 
explicar l’experiència pilot que es va fer al Grau de Microbiologia el cus passat. 

A una pregunta de la Dra. Poschenrieder en el sentit de que els plans docents encara 
no estaven confeccionats es va explicar que els responsables de les assignatures podien 
ser provisionals i que en el seu moment es podrien canviar pels definitius. 

Sense més intervencions es va aprovar la modificació del calendari per assentiment. 
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5.- Aprovació, si s'escau, del calendari de matriculació 

 
En Francisco Cuevas, Cap de Gestió Acadèmica explica que la matriculació dels 

Graus es faria abans del 30 de juliol perquè la planificació dels grups de laboratori 
obliga a tancar la matrícula abans que altre anys, de forma que així es podran acomplir 
els objectius de tenir els grups de pràctiques tancats i fer la previsió de transvasament 
d’alumnes del Llicenciatura a Graus doncs, tot i que aquests alumnes no estaran 
matriculats encara, es faran llistes provisionals que s’enviaran als coordinadors. 

Seguidament s’enceta un debat sobre la incidència dels alumnes de 4rt. amb 
assignatures pendents sobre la matriculació del curs vinent. El Cap de Gestió 
Acadèmica explica que es donarà prioritat en el canvi a grau a aquells alumnes que 
tinguin menys de 90 crèdits i tant el Dr. Ramon Pérez com la Dra. Pilar Aluja  demanen 
si és possible fer des de Gestió Acadèmica una previsió en aquest sentit per a preveure 
la possible allau d’alumnes en determinades assignatures, doncs els preocupa la 
possibilitat d’una possible desprogramacions d’assignatures per falta d’alumnes i la 
possible sobrecàrrega que podria comportar en assignatures alternatives, especialment 
en els grups de pràctiques, si el nombre d’alumnes potencialment susceptibles de 
matricular-se el curs vinent, i que s’ha xifrat al voltant de 100, és real. El cap de gestió 
acadèmica explica que aquest nombre és un màxim i que això afectarà principalment als 
cursos 2n i 3er. 

El degà explica que ja s’han desprogramat els cursos 1er. i 2on. i que els alumnes 
afectats mantenen el seu dret a matricular-se, tot i que no es té informació completament 
fiable perquè han assistit poca alumnes a les xerrades informatives. 

El Dr Ramon Pérez demana si és possible conèixer el nombre d’alumnes que restaran 
per assignatura per al 4rt. curs de Llicenciatura de cara al curs 2.011-2.012 i el cap de 
gestió acadèmica li respon que això no se sabrà fins a setembre, en acabar la segona 
convocatòria d’exàmens, tot i que es preveu que hi haurà menys canvis a l’octubre 
perquè no hi poden haver alumnes de nova matriculació. 

Finalment, el degà explica que juntament amb el Dr. Noel Xamena s’ha elaborat un 
memoràndum en el que s’explica la planificació feta de cara al procés d’extinció i que 
aquest memoràndum s’enviarà al Rectorat per a demostrar que hi ha un acord previ que 
impossibilita les restriccions proposades perquè els alumnes tenen el dret a seguir 
aquesta planificació. 

Sense més intervencions s’aprova el calendari per assentiment. 

 
6.- Afers de tràmit 

Es proposen els tribunals de proves extraordinàries, sisena convocatòria i 
convalidacions i s’aproven per assentiment- 
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7.- Torn obert de paraules 

La Dra. Maria Eulàlia Subirà es queixa del fulletó sobre les patentsque es va enviar i 
el cost que implica la impressió de tants exemplars en una època de restriccions i 
demana alguna acció per part de la Junta permanent. El degà explica que s’enviarà un 
correu electrònic als responsables de l’edició amb una queixa formal al respecte. 

Sense cap més intervenció, es tanca la sessió a les 13:10 h 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vist-i-plau. 
Degà       Secretari 


